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NABO

Under corona-nedlukningen er 
Søndermarken og Frederiksberg 
Have nærmest så overrendt, at 
mange løbere måske ligefrem 
løber en risiko for at blive smittet.
Der er ellers god plads og rum for 
en mangfoldighed af oplevelser.
Naturen får lov at gå sin gang. 
Udvalgte træer får en død i 
skønhed og visner eller rådner op 
til glæde for insekter, og de dyr og 
fugle, som spiser insekterne.
Spætter er en sjælden gæst i 
velplejede byparker, hvor træerne 
ikke er til at hakke i. Men i 
Søndermarken kan de finde bolig.
Egern skal man ikke kigge langt 
efter. Og her skal man være 
uheldig for ikke at komme til at 

se giraffen. Ikke bare i form af 
en berømthed på gangstien men 
også rigtige afrikanske savanne-
versioner.
Zoo giver mange steder indblik i 
deres dyreverden.
Norman Fosters elefantanlæg 
giver elefanter optimale 
muligheder for at udfolde sig og 
underholde publikum, og det er 
indrettet sådan, at vi gratister 
uden for hegnet i Frederiksberg 
Have har de bedste pladser.
Børn og deres voksne kan 
finde gode lege-muligheder. 
På hjemvejen mod Humleby er 
Tuborg-labyrinten mellem de 
små haver i Pile Alle ideel til 
gemmeleg.

Seneste skud på stammen er 
klatreskoven, som er lige så vild, 
god og udfordrende som den, 
der en overgang var indrettet i 
træerne på Carlsberg-grunden.
Sikkerhedsforholdene er i orden, 
så forældrene kan slappe af 
og nyde en kop kaffe købt på 
stedet, mens  deres børn overgår 
hinanden i træerne.
Frederiksbergs stadsgartner 
eller hvem der ellers bestemmer 

I Carlsbergbyen var der en overgang en fin klatreskov i træer, der nu er forsvundet. 
Søndermarkens klatreskov er lige så vild og udfordrende, men forældrene kan alligevel føle 
sig trygge.

Ikke alle plæner i Frederiksberg Have må betrædes og bruges til 
boldspil. Heldigvis.
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Arbejdet med at skifte 
vandledning gennem 
baghaverne i Carstensgades 
lige numre er forløbet stort 
set som planlagt trods 
uforudsigeligt vintervejr m.v..

Entreprenør Jens H. Hansen 
og sekretæren Sidsel Bauer 
har  hen ad vejen holdt os 
informeret om, hvornår der 
skete hvad - hvad det krævede 
af vores medvirken til at gøre 
plads - og hvornår der blev 
lukket for vand - og hvornår der 
igen kom vand - nu gennem 
den nye ledning.

Alt i alt et tilfredsstillende 
forløb.

I vort tilfælde medførte det 
også en tiltrængt udskiftning 
af en afløbsbrønd i baghaven. 
Så det var et ret stort hul, der 
skulle fyldes ud.

To mand knoklede i timevis 
med at skovle tungt lerjord - 
uden øl- eller kaffepause. De 
sagde nej tak, da vi bød på 
både det ene og det andet. De 
havde ikke tid.

Da de omsider var færdige og 
havde stampet jorden med 
en larmende maskine var det 
langt efter almindelig dansk 
fyraftenstid.

Men så konstaterede vi, at 
der igen var lukket for vandet. 
Det havde Jens H. Hansen og 
Sidsel Bauer ikke advaret om.

Og de svarede ikke på nogen 
af de telefonnumre, vi havde 
fået. Dvs. endnu et halvt døgn 
- mindst - uden vand, intet 
toilet - og afvasking på gammel 
dags servante-vis med vand 
fra genboere eller købt vand.

Ingen hjælp at hente fra 
Jens H. Hansen, der bor i 
Lundby mellem Næstved og 
Vordingborg.

Det næste vi gjorde var at 
kontakte naboerne på begge 
sider. Hos dem var der vand i 
hanerne, men der var desuden 
- som altid - hjælp at hente.

En af dem kendte 
telefonnummeret på Lars, der 
er arbejdsformand hos Jens H. 
Hansen.

Trods det sene tidspunkt 
fik Lars fat i en VVS´er, og 
minsandten om ikke de 
to, der havde knoklet hele 
dagen igen stod klar i deres 
arbejdstøj med skovle og en 
spade i vores baghave efter 
forbløffende kort tid.

Jeg var lige ved at briste i gråd 
på deres vegne ved tanken 
om, at de skulle grave - den 
nu hårdt stampede lerjord - 
op igen for at komme ned til 
vandledningen. De så bestemt 
ikke glade ud.

VVS’erens umiddelbare bud 
på, hvad der var galt, var, at 
stampemaskinen måske havde 
fremkaldt et brud på den nye 
vandledning ind til vort hus.

Heldigvis fandt VVS´eren så 
ud af, at problemet kunne 
løses inde fra kælderen. Det 
blev ikke nødvendigt at flytte 
mere jord den dag.

Gunni.

 

Udvalgte gamle træer får lov at dø 
uden at blive fældet helt, når der 
ikke er risiko for nedfald af tykke 
grene. Det giver spætter mulighed 
for at hakke sig til en bolig.

I Carlsbergbyen var der en overgang en fin klatreskov i træer, der nu er forsvundet. 
Søndermarkens klatreskov er lige så vild og udfordrende, men forældrene kan alligevel føle 
sig trygge.

over Frederiksberg Have og 
Søndermarken fortjener at blive 
rost til skyerne. Det er ikke set 
gjort bedre i vores del af hele 
verden.
Gunni.



Så mange og lidt til krævede 
det at lave den charmerende 
og yderst brugervenlige 
børnebog Snip Snap 
Snork – Godnathistorier fra 
Sovgodtersgade. Bogen består af 
ti godnathistorier efterfulgt af hver 
sin sang, og bag i bogen er der 
noder og sangtekster til dem, der 
kan spille selv. Vi andre kan, som 
der står, høre sangene der, hvor 
vi streamer vores musik.

De fire store er journalist og 
forfatter Thomas Skov, der har 
skrevet teksten, hans kone Emilie 
Bruhn, der med sin fortid i DR 
Pigekoret har indsunget sangene, 
Martin Sommer, musiker kendt 
fra Rasmus Seebachs band, 
der har komponeret og indspillet 
sangene, og endelig tegner og 
grafiker Peter Bay Alexandersen, 
der har illustreret bogen.

Når man står med den trykte bog 
i hånden, viser illustrationerne 
tydeligt, hvor Sovgodtersgade 
ligger – her i Humleby. Det 
skyldes, at Thomas og Emilie 
bor her med de to små, Ellen 
på snart 6 og Otto på vej 
mod de 3. Børnene har 
sammen med kvarteret 
inspireret til bogen, og 
undervejs er alle kapitler 
og sange blevet afprøvet 
på især Ellen. Faktisk 
er bogen i høj grad et 
familieprojekt: når voksne 
og børn var færdige med 
dagens dont, blev der 
arbejdet og leget med bogen. 
Kan man forestille sig en 
hyggeligere beskæftigelse 
i en coronatid, hvis bare 
talentet rækker? Efter sengetid 
arbejdede de voksne så videre 
på de mere seriøse dele.

Egentlig begyndte processen 
med, at Martin skrev en stille 
melodi, der var egnet til sengetid, 
hvorefter Thomas først digtede 
en sangtekst og dernæst skrevet 
historien dertil. Hvert sæt består 
af enkle og børnevenlige tekster 
med hver sit tema, og sangene 
er skrevet uden omkvæd for at 

gøre dem lette at lære. Under 
processen har familiens kælder 
måttet fungere som lydstudie til 
indspilningen.

Det er ikke kun på omslag og 
illustrationer, man genfinder 
Humleby. Det fremgår også klart 
af forordet, der fremstår som 
én stor kærlighedserklæring til 
kvarteret, og Thomas og Emilie 
har i det hele taget gjort sig stor 
umage for at ramme stemningen 
i kvarteret. Desuden er der den 
morsomme detalje, at alle de 
børn, der figurerer i bogen, er 
opkaldt efter børn i Humleby. 

Jeg glæder mig til at afprøve 
bogen på familiens mindste 
og kan varmt anbefale andre 
at gøre det samme, når det 
er tid til en lille historie og en 
godnatsang. 

Snip Snap Snork udkommer 
på Politikens Forlag den 
12. april som både trykt 
udgave, e-bog og lydbog. 
Thomas har lovet, at 
vi, der bor i Humleby, 
kan få den trykte bog 
til særpris – kr. 150 – 
hvis vi henvender os i 
Jerichausgade 26.

/Lisbet 

Emilie Bruhn, Martin Sommer, Thomas Skov

Tak for lån af bogens flotte forside-illustration til forsiden af dette 
nummer af Nabo!

To små, fire store og et helt kvarter
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være at optræde her i kvarteret. 
Det vil hun helst ikke – det er godt 
at have fri i sit private miljø.

Heldigvis kan vi nyde godt af 
Kayas sang i så mange andre 
sammenhænge. Faktisk er det 
utroligt, hvor vidt hun spænder. 
Kaya har sunget ved koncerter 
og udgivet plader, medvirket 
i film, tv-serier og musicals. 
Med morgensangene har 
hun fået udvidet sit i forvejen 
alsidige repertoire med sange 
fra Højskolesangbogen og Den 
danske Salmebog. Nogle af 
sangene er nye, andre gamle 
kendinge, omend det ikke er den 
type sange, Kaya husker fra sin 
barndom i et hippiemiljø med 
sange fra Jomfru Ane Band og 
anden tidstypisk musik. Heller 
ikke selv om Kaya nedstammer 
fra en meget musikalsk familie og 
faktisk selv er 4. generation, der 
er noget ved musikken.

”Vi må da have et interview med 
Kaya Brüel”, sagde den ene 
redacteur, og det kunne han jo 
have ret i. Derfor traskede jeg en 
morgen hen til hendes hus for at 
spørge, om hun ville. Svaret var 
ja, og Kaya foreslog, at vi gik en 
tur sammen. Den var jeg med 
på, omend det bekymrede 
mig en anelse, om jeg nu 
ville kunne huske det hele 
bagefter.

Der bor ikke så få 
kendte mennesker i 
Humleby, deraf ganske 
mange kunstnere. 
Jeg har længe tænkt 
på, om det kunne 
være belastende for 
en kendis at bo i et 
tæt kvarter som vores, 
hvor det kan være svært 
at gå under radaren. 
Kaya har været en kendt 
sanger i mange år, men 
efter at hun er begyndt at 
synge morgensang på DR1 
sammen med Ole Kibsgaard, er 
der næppe mange, der ikke ved, 
hvem hun er. Kaya tror dog ikke, 
at det er noget, der optager folk 
særlig meget. 

Kaya er rigtig glad for livet i 
Humleby, hvor hun har boet i 
flere omgange. Første gang var 
med sin kusine Sidsel i starten 
af 90’erne, da hun lige var flyttet 
hjemmefra. Dernæst kom der 
nogle år, hvor hun boede rundt 
omkring i København, indtil hun 
flyttede med mand og lille datter 
tilbage til Humleby, hvor familien 
siden er blevet forøget med en 
søn. 

Kaya er født på Vesterbro og 
vokset op i København i et miljø 
med mange musikere og filmfolk, 
så normalt er det at være kendt 
ikke noget, hun tænker over. En 
ting er dog at deltage på lige fod 
med alle naboerne i Humlebys 
sociale liv, en anden ting ville 

Selvfølgelig kom samtalen også 
forbi coronakrisen. Her var vi 
helt enige om, at noget af det 
værste har været ikke at kunne 
have de sociale arrangementer, 
der binder Humleby sammen. 
Ved juletid savnede vi 

forhavejulekalenderne, og vi 
håber begge inderligt, at 

der bliver en gadefest til 
sommer – også selv om 
den bliver anderledes. 
Måske kunne man lave 
fællesspisning hver 
for sig i gaderne ved 
meget lange borde, 
eller måske... Her er 
i hvert fald noget at 
fundere over.

”Husk at tale med 
Kaya, om dengang hun 
var stemmen bag ræven 

Rita”, sagde den anden 
redacteur. ”Hun var så fin 

som Jungledyret Hugos 
ræveveninde, der boede i 

en hule mellem Carlsberg og 
Valby Station”. Hovsa! Den tager 

vi næste gang. 

/Lisbet



Slyngplanter til facade og hegn

De saboterede klatretræer
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Hvis  man har sten over 
hele forhaven, så kan 
planter mildne det robuste 
udtryk. Planter skader ikke 
murværket, det har jeg i    
hvert fald aldrig set.

Flerårige

Clematis findes i mange slags; 
Clematis alpina er svagtvoksende 
med små lilla blomster. 
Clematis macropetala er også 
spinkel og har mange større 
gråblå blomster. <kraftigere er 
Clematis Jjackmannii med blå 
blomster med fire kronblade. 
Clematis ”president” har seks blå 
kronblade, og Clematis ”Nelly 
<Moser” er rød- og hvisstribet.

Kaprifolie, gedeblad, findes i en 
europæisk og en amerikansk 
udgave.  De europæiske dufter, 
det gør de amerikanske ikke, men 
de har flottere blomster. Blåregn 
blomstrer i maj med overdådige 
blomster. Af slyngroser findes 
mange slags, f.eks. ”New Dawn”, 

som har sartrosa blomster og er 
nem.

Rådhusvin er hårdfør og druevin, 
som er mere varmekrævende, 
kan plantes på en mur mod syd.

Fra frø

Man kan så Ipomoeae, 
Pragtsnerle. De blomstrer i 
eftersommeren, og sår sig selv, 
så er de én gang etaberet. Kan 
man have glæde af dem i mange 
år. Tallerkenssmækker findes 
i en slyngende udgave. Den 
bliver ikkeret høj. Men de smuke 
blomster kan spises. Klokkeranke, 
Cobbaea, er frodig, og en plante 
af et enkelt frø kan nå op til første 
sal i løbet af sommeren. Den 
har spøjse blomsterfarver, først 
er klokkerne lysegrønne, siden 
vender de sig og bliver brunlilla. 
Lathyrus er ikke altid så villig til at 
blomstre. Enårig lathyrus dufter, 
staudelathyrus dufter ikke men er 
mere stabil.

Det har aldrig været nemt 
med de store træer bag Øvre 
Carstensgades lige husnumre. 
Tidligere var der altid nogen 
i gaden, der ville have et træ 
fældet eller kraftigt beskåret, 
fordi det tog eftermiddagssolen 
i baghaven. Der var bare lige 

den hage ved det, at det træ, 
der stod ud for ens egen have, 
ikke skyggede hos en selv, men 
hos et af husene længere nede 
i husrækken. Derfor opnåede vi 
aldrig enighed i det spørgsmål.
Nu er situationen en helt anden. 
Siden der flyttede folk ind i 
Rahbek Hus II, har nogle af 
træerne været brugt af deres 
mindste børn til at bygge huler 
under, mens andre fungerede 
som klatretræer for de lidt større 
børn. 
Men ak! Nu har Carlsberg Byens 
anlægsgartnere været i aktion 
og savet grene af i flere meters 
højde, så der kun er toppen 
tilbage. Det er sikkert godt for 
væksten af græsset nedenunder, 
men gør det meget svært at klatre 
op i træerne. Trist for børnene 
- men sandelig også for os, der 
nød at følge legen bag hegnet.
Tekst og fotos Lisbet

Plantetid

Det er fint at plante nyt her i april-
maj. Slyngplanter kræver ikke 
ret megen plads, bare et lille hul 
til roden. Hvis planteskolen er 
lukket, er der mange, som sender 
i postordre.

   God fornøjelse!

Lone C54



Husene er kun til låns
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Smuk bog om 
Strandvejskvarterets 
byggeforeningshuse
Misundelse er en grim ting, 
men den er tæt på, når 
man læser i den flotte bog, 
som Husejerforeningen i 
Strandvejskvarteret har udgivet 
i anledning af kvarterets 125 års 
jubilæum. Byggeforeningshuse 
som vores, komponist-gadenavne 
i stedet for vores malere, 
Østerbro i stedet for Vesterbro, 
men glæderne og problemerne er 
de samme.

Der er masser af information og 
masser af sjove billeder fra før og 
nu på de 260 sider i coffee-table 
format – hvis nogen i Humleby 
har tid og energi, kunne man 
lave noget lignende her hos os. 
Bevares, vi har “Hold Humleby 
ved lige” og “Humleby 100 år”, 
men de er små og beskedne i 
forhold til den her.

De to forfattere hedder 
Christian Sonne og Lise 
Fogh, og de har kaldt bogen 
“Husene er kun til låns”. For 
som hos os har generation 
afløst generation, fra de første 
arbejdere og håndværkere over 
68-generationen og frem til 
nutidens pengestærke købere.

Sidstnævnte er de lidt bekymrede 
over i Strandvejskvarteret. I et 
referat fra generalforsamlingen 

i 1998 gav referenten udtryk for 
“... en reel bekymring om, at der, 
efterhånden som husene stiger 
eksorbitant, vil flytte folk ind, der 
selv er vant til at bestemme, og 
som har en anden opfattelse af 
begrebet “fællesskab” end de 
“gamle” beboere”.

Lidt længere fremme hedder det:

“Med stigende huspriser blev 
husene mondæne, og det betød, 
at de nye husejere havde ideer og 
også penge til mere omfattende 
moderniseringer af husene end 
de forrige generationer. Ofte blev 
arbejdet i vid udstrækning udført 
af professionelle håndværkere, 
allerede før de nye ejere 
flyttede ind. Kassebiler fra 

Bump på Vesterfælledvej

tømrere, snedkere, elektrikere 
og vvs’er parkerede i gaderne, 
og i dagtimerne lød der støj fra 
gulvafhøvlinger og boremaskiner, 
og støvet stod ud ad vinduerne”.

Kender vi det i Humleby? Ja, det 
gør vi. 

De har en del initiativer, vi godt 
kunne kopiere. Nytårsdag kl. 
14 er der f.eks. optog, hvor 
man vandrer fra gade til gade 
og synger en sang af gadens 
komponist (vi må finde på noget 
andet). Der har siden 2015 
eksisteret en haveklub, som 
uddeler præmier for mange 
kategorier af haver, og der findes 
et lille gadebibliotek, hvor man 
kan hente og levere. 

Hvad de ikke har i 
Strandvejskvarteret, er et 
Beboerhus. Det har været forsøgt 
etableret mange gange, men er 
aldrig blevet til noget. Her fører 
Humleby. Som vi også gør med 
Torsdagsbaren og Farinelli  og 
juleudsmyknings-konkurrencen 
og forhave-jul. Men deres bog er 
flottere. 

edel

Christian Sonne og Lise 
Fogh: Husene er kun til låns. 
Svanemøllekvarteret i 125 år. Bogen 
koster 180 kr. og kan købes hos 
BOGhandleren, Østerbrogade 200.

Trafikken på Vesterfælledvej har været stærkt 
stigende siden Platanvej blev genåbnet. Særligt 
stykket fra Vesterbrogade til Ny Carlsbergvej forbi 
Humleby er belastet. Her er der ingen cykelstier, og 
der er ingen hastighedsbegrænsning.
Vesterbro Lokaludvalg har i længere tid arbejdet på, 
at der laves en trafiksanering med cykelsti og 40 km 
hastighedsbegrænsning på hele Vesterfælledvej, på 
samme måde, som der er 40 km på Platanvej og op 
mod Carlsberg Station. 
Det har politiet været afvisende overfor. Og de har 
desværre det sidste ord.
Derfor sendte Vesterbro Lokaludvalg et forslag til 

politikerne på rådhuset om, at der etableres bus-
venlige bump ét eller to steder Vesterfælledvej. 
Forslaget blev fremsendt i forbindelse med det, som 
på politikersprog hedder ”overførelsessagen” som er 
rest-midler fra Københavns Kommunes store budget.
Og det lykkedes! Der er sat penge af til at etablere 
bus-venligt bump ud for daginstitutionen ”Molevitten”. 
Bump er effektive til at nedsætte hastigheden. Bedre 
en skilte, faktisk.
Og så vil Lokaludvalget arbejde videre på et projekt til 
en trafik-sanering af hele Vesterfælledvej til det store 
budget.

Per Skovgaard Andersen
Husejerforeningens medlem af Vesterbro Lokaludvalg



Fra skummel skimmel til en ren fornøjelse
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Beboerhuset har fået et kolossalt 
og højst tiltrængt løft efter, at 
husejerforeningen har overtaget 
huset. Det triste grå tag af 
cementplader er erstattet af 
naturskifer, som udover at live 
op også har gjort taget tæt. Og 
langtids-holdbart.

I det gamle køkken på 2. sal 
blev der afdækket et skummelt 
lag skimmelsvamp. Det værste 
entreprenøren, tømrer-Thomas 
fra firmaet Dormas, nogensinde 
er stødt på.

Det er renset i bund. I rummet er 
nu indrettet et badeværelse med 
moderne installationer.

Det gamle meget lille toilet bliver 
indrettet til garderobeskab.

Stuen mod Ernst Meyers Gade 
er nu et stort køkken - alrum. Fra 
stuen mod Carstensgade er der 
åbnet op til en hems med en godt 

nok stejl men smart trappe, som 
føles let at bestige.

Loftet er selvfølgelig godt 
isoleret, så hemsen udgør et fint 
børneværelse.

Gunni.

 

I lejlighedens gamle køkken gjorde lugten af skimmelsvamp det til en blandet 
fornøjelse at lave mad. Her i det nye køkken-alrum bliver det en ren fornøjelse.

Trappen op til hemsen er stejl. Men 
trinene er skåret så fikst til, at det er let 
at stige op. Det kræver dog, at man tager 
første trin med den rigtige fod. Ellers 
bliver det en besværlig opstigning.

På væggen bag det fine rengøringsvenlige væghængte toilet 
blev afdækket det mest skumle lag skimmelsvamp, tømrer-
Thomas nogensinde er stødt på.

I det lille gamle toiletrum faldt 
købmand Madsen så uheldigt, at 
han sad fast mellem håndvask og 

toilet og ikke kunne rejse sig ved 
egen eller konens hjælp.

Ægteparret Madsen fik efter 
at have overladt deres hus til 
beboerforeningen lejligheden på 2. 

sal.
Men købmanden havde på sine gamle 
dage problemer med at klare trapperne 

og kom sjældent ud. Kort efter uheldet 
på toilettet flyttede parret i ældrebolig.



Side 10

BEBOERBLAD FOR HUMLEBY - APRIL 2021

Formand
Per Skovgaard Andersen
Küchlersgade 57
Tlf. 40 25 02 18
psa@humleby.dk

Kasserer
Inger Nielsen
Jerichausgade 30
Tlf. 51 92 53 62
inger@humleby.dk

Næstformand
Anna Lisa McBride
Jerichausgade 12 
Tlf. 42 42 05 60
annalisa@humleby.dk 

Bestyrelsesmedlem
Brian Jensen
Carstensgade 4 , st.
Tlf. 40 61 90 27
brianjensen1@me.com

Bestyrelsesmedlem
Jens Lauritsen
Jerichausgade 45
Tlf. 21 95 04 74
l@uritsen.dk

Bestyrelsesmedlem
Amalie Bang
Carstensgade 36
Tlf 61 33 63 75
amaliebang@hotmail.com

Bestyrelsesmedlem
Heidi Friis
Jerichausgade 32
Tlf. 22 63 44 55
heidi@unbox-business.dk

Bestyrelsessuppleant
Morten Eriksen
Jerichausgade 36
Tlf. 33 24 04 25 / 51 56 99 32
morten-eriksen@hotmail.com

Bestyrelsessuppleant
Lærke Hein
Jerichausgade 34
Tlf. 21 68 66 97
lh@laerkehein.com

Det gik ikke helt godt, da de 71 
tilmeldte til Husejerforeningens 
virtuelle generalforsamling skulle 
synge “Det er i dag et vejr”, som 
traditionen foreskriver. “Det var ikke 
nogen succes”, som referent Jes 
Møller lakonisk skriver. Han tilføjer: 
“Vi håber alene af den grund, at vi 
næste år igen kan mødes fysisk”.

Resten af generalforsamlingen forløb 
til gengæld udmærket. Formand Per 
Skovgaard fortalte, at en ny udgave 
af “Hold Humleby vedlige” er på vej 
med hjælp af en ekstern rådgivende 
ingeniør. “Det skyldes især en 
stigende bekymring for husenes 
stabilitet, efterhånden som flere og 
flere husejere vælger at udgrave 
kældre og fjerne delvist bærende 
elementer”, sagde han.

Mislyd ved generalforsamlingen
Som bekendt har Husejerforeningen 
overtaget Beboerhuset og er 
begyndt på en større renovering, 
som kræver mere kapital end først 
antaget, i alt cirka 400.000  kr. 
Det kan klares over driften samt 
tilskud fra Beboerforeningen på 
200.000 kr. Et andet stort projekt, 
vandrørsudskiftningen, forløber 
nogenlunde planmæssigt, trods 
nogle få, uheldige episoder, sagde 
formanden. Det er værre med 
en anden, problematisk sag: 
parkeringen i Humleby, som bliver 
klemt dels af de stadigt flere biler, 
dels af at beboere i Carlsberg-
byen benytter de øvre ender af 
Carstensgade og Küchlersgade. Et 
trafik/ parkeringsudvalg vil arbejde 
videre mod en mulig løsning.

Kasserer Inger Nielsen fik vedtaget 
et regnskab, som bl.a.  handlede 
om Forsyningsfonden og vores 
lån til den. Det skal afvikles over 
de kommende syv år ved hjælp 
af vores nuværende, forhøjede 
kontingentbetaling.

I bestyrelsen var der kun få 
udskiftninger. I stedet for Ellen 
Thrane blev Heidi Friis valgt, i stedet 
for Peter Holst indtræder suppleant 
Amalie, hvis plads overtages af Lærke 
Hein.

Alle de nuværende 
gaderepræsentanter blev genvalgt.

Edel 
 
Find referat fra generalforsamling på 
www.humleby.dk



Vi har den bedste m2/pris 
og største markedsandel 

i København V.

Skal vi også sælge din bolig?
Besøg os på danbolig.dk/butik/vesterbro

danbolig Vesterbro Anden mægler Anden mægler 

*Kilde: Mæglere med Rækkehuse til salg i København V.           **Kilde: boligsiden.dk: Rækkehuse solgt i København V i perioden 02-02-2020 til 02-02-2021.
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86.350 kr.

68.804 kr.
67.632 kr.

m2/pris* og markedsandel**

for rækkehuse i København V 
i de seneste 12 måneder 
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Haveaffald: 
torsdag 29. april, 27. maj, 24. juni

Farligt affald 
Fredag 28. maj

Storskrald 
Tirsdag 29. juni

Enghave nærgenbrugsstation 
åben (byttehylder undtaget):
tirsdag og torsdag kl. 12-18
lørdag kl. 10-16

Slip af med Slip af med 
skraldet:skraldet:

Svend Erik klipper troldepilen, overvåget af 
anlægningsgartner Vivi. Forår i Humleby!
Foto: Birthe Støvring


